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Bergen kommune krever at omegnskommunene skal bidra til mindre biltrafikk inn til byen. Den beste 
måten å gjøre dette, vil være å få et bedre båttilbud.  Dersom man fikk elektriske hurtigbåter til 
Nordhordland, Askøy og Sotra, med hyppige avganger, ville biltrafikken på veiene inn mot Bergen 
minke.  Er dette noe Meland kommune vil vurdere?  
Når vil vi få hyppigere avganger med hurtigbåten inn til Bergen? 
 
Med vennlig hilsen 
Randi Holsen 
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